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         Protokoll fra styremøte Mental Helse Akershus 

      Dato: 24.06.2024. Møtenummer 8, 2024. Sted: Norasonde, Lillestrøm. 
        Til stede: Lene Brobakken, Tariq Eide, Abdurrehman Khan, Einar Madsen, 
         Torunn Viervoll, Ingrid Weflen.  
         Forfall: Solfrid Lekva, Ståle Skar. 
         Referent: Torunn Viervoll. 
 
         Neste styremøte: 28.08.24. Styreseminar 28. t.o.m. 30.08.24. 

 
Saksnr. 
      

Møtenummer 8/2024 Ansvar 
Oppfølging 
Tidsfrist  

103/24 Godkjenning av innkalling og dagsorden.   
Godkjent. 
 

Alle 

104/24 Valg av ordstyrer. Vedtak: Einar ble valgt til ordstyrer. 

 

Alle 
  

105//24 Godkjenning av protokoller/referater. 
Vedtak: Protokoll fra styremøte 27.05.24 ble godkjent med kommentar, tillegg og navn i sak 
97/24 og sak 99/24. 

 

Alle 
  

106/24 Økonomi.  
Vedtak: Bankutskrift for driftskonto ble gjennomgått, utbetalinger ble godkjent og det 
ble konstatert at det er vedtak knyttet til alle. 
 
Vedtak: Utsending av kontoutskrift før styremøter gjøres til fast praksis. 
 

Status alle konti pr. 23.06.24 
Driftskonto: Kr. 493 121,47. 
Bankkort: Kr. 40 842,76. 
Lokallagskonto: Kr. 100 919,98. 
Regionsamling: Kr. 66 438,61. 
Sparekonto: Kr. 263 071,05. 

 

Ingrid 

107/24 Gjennomgang av innkommet / utgående post. 
Nyhetsbrev, 17. juni. 
Info styremøte, 14. juni. 
Info om landsmøte, 6. juni. 
 

Lene 

108/24 Etisk refleksjon / refleksjonskort. 
Følgende tema fra etikk kortene til MH ble drøftet: Hva gjør man når samme personer i 
styret alltid deltar i opprydding etter arrangementer og andre aldri deltar. 

 

Alle 
  

 

Etisk refleksjon / etisk refleksjonskort. 
Problemstilling: Hva gjør vi når medlem unnlater å betale egenandel for arrangement. 
Konklusjon: Medlemmer og personer med psykiske utfordringer møtes med samme 
forventninger og krav som andre.  
 

 

Alle 
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109/24 Representasjon alle fora. 
Abdurrehman: Helse- og omsorgsfaglig samarbeidsutvalg partnerskapsmøte 30.05.24. 
Abdurrehman: Samling nettverk for Universell utforming i regi av Bufdir 29.05.24. 
Abdurrehman: Møte Akershus råd for mennesker med nedsatt funksjon 6.06.24.    
Einar: Paneldebatt etter visning av filmen «Recovery Channel» på Eidsvoll 28.05.24. 
Einar: Paneldebatt etter visning av filmen «Recovery Channel» på Lillestrøm 29.05.24. 
Einar: Møte med Norasonde LIllestrøm om bruk av deres lokaler 3.06.24. 
Ingrid: Regionsamling MH Sørøst i Drammen 7.06.24 og 8.06.24. 
Ingrid: Studieleder samling KUPP MH 13.06 og 14.06.24. 
Ingrid: Båttur på Oslofjorden 17.06.24. 
Lene: Møte med Norasonde Lillestrøm om bruk av deres lokaler 3.06.24. 
Lene: Regionsamling MH Sørøst i Drammen 7.06 og 8.06.24. 
Lene: Møte Brukerutvalget Ahus 14.06.24. 
Torunn: Møte Brukerrådet Manifestsenteret 11.06.24. 
                    

Alle 

110/24 Studieleder orienterer. 
Fra møtet i regi av MH KUPP: Har man krav på tilretteleggings tilskudd fra Funkis grunnet 
legitime behov hos en person, kan det innebære at hele gruppen får dekket utgifter som 
oppstår som følge av dette. Tilrettelegging kan tidvis omfatte bruk av bil og gi rett til 
dekning av utgifter i samsvar med dette. 
 
I.h.t. KUPP er det ønskelig at lokallagene oppfordres / stimuleres til oftere å søke støtte 
fra Funkis. 
 

Ingrid 
  

111/24 Orientering fra Regionsamling MH Sørøst. 
Brukermedvirkning: Myndighetene øker krav til rapportering og MH må følge opp med 
rapportering av sine brukerrepresentanter på alle nivå. Noen kommuner har egne råd 
for psykisk helse og rus i tillegg til lovpålagte råd for mennesker med nedsatt funksjon. 
Lokallag som har representanter i slike egne råd, skal rapportere også om dette. 
Det kan bli innført mentor ordning for brukerrepresentanter og tema ble drøftet på 
samlingen. 
 
Det er noen små justeringer når det gjelder varslingsrutiner og det vises til MH 
hjemmesider som skal være oppdatert om endringene. Det presiseres at varsling / 
varslings sak ikke er det samme som sanksjon / sanksjons sak.  

 

 
Ingrid  
Lene  

112/24 Utvalgene orienterer. 
Politisk utvalg presenterte sitt forslag til kurs i politisk påvirkning. Det ble tilbake- 
meldinger om innhold og diskusjon om tilrettelegging og rammer for å tilby kurset til 
lokallagene. Orientering fra de andre utvalgene inngikk til dels i andre saker / 
saksnummer eller ble omtalt stikkordsmessig.   
 
Vedtak: Kurset i politisk påvirkning presenteres som gratis tilbud til lokallagene ute i 
kommunene. Det forventes at de selv skaffer lokaler og bekoster bevertning. MHA 
dekker reise utgifter for kursholderne.  
 
Foreløpig overskrift / navn på kurset er «Hvordan påvirke en politiker». Erfaringer 
innhentes etter hvert som grunnlag for utvikling. Ønskelig at lokallag slår seg sammen. 

Alle 
AU 
F.k. styremøte.  
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Det ble reist spørsmål om MHA må innhente tillatelse eller informere MH sentralt. En 
annen problemstilling er hvorvidt kurset bør forbeholdes medlemmer av lokallagene 
eller om andre, f.eks. deres samarbeidspartnere også kan inviteres.  

 
113/24 Fordeling av velferdsmidler og midler til markering av Verdensdagen.  

Vedtak: Ni lokallag som har søkt velferdsmidler får alle utbetalt kr. 5 466/- uavhengig av 
sum det er søkt om. MHA beholder resten av velferdsmidlene; kr. 40 000/-. Til markering 
av Verdensdagen er det kommet inn kr. 40 000/- og dette fordeles likt på lagene som har 
søkt; hvilket blir kr. 6 666/- på hver.  

 

AU 
  

114/24 Års hjul annet halvår 2024. 
Styremøter:  

28.08.24 ila styreseminar. 
23.09.24 kl. 13.00 
21.10.24 kl. 13.00 
18.11.24 kl. 12.00 
16.12.24 kl. 12.00 

Styreseminar: 28.08.24 t.o.m. 30.08.24. 
Ledermøte: 19.0924 t.o.m. 20.09.24. 
Lokallags samling foreløpig plan: 25.10.24 t.o.m. 27.10.24.  
Regionsamling: Første eller andre helg i november. 
Landsmøte: 22.11.24 t.o.m. 24.11.24. 
Julebord for lokallagene evt.: 7.12.24. 
Julebord styret evt.: 16.12.24. 

Det er ønskelig å legge inn forberedelse til landsmøte for delegater i Akershus og det skal 
i tilfelle gjennomføres på Norasonde på Lillestrøm. 

AU 

115/24 Lokallagsoppfølging. 
Vedtak: Saken følges opp etter sommeren. 

 

Lokallagsutv. 

116/24 Honorar styremedlemmer første halvår 2024. 
Vedtak: Beregning av honorar for de enkelte styremedlemmer for første halvår ble 
godkjent og utbetales. 
 
Oversikt og beregning ble presentert og forklart. 
 

AU 

11748 Samarbeidsavtale Norasonde 
MHA inngår samarbeidsavtale om bruk av deres lokaler til styremøter. Det skal betales 
en lav symbolsk sum og kontrakt og dette undertegnes så snart den er klar. 
 
Avtale: Gitt forutsetningene godkjente styret bruk av Norasondes lokaler til styremøter 
og evt. annen virksomhet i regi av MHA. 
 

Alle 
Einar 
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           Dato: 

 

 

           Lene Brobakken 

           Fylkesleder       

 

                                                                                                                                                               Torunn Viervoll 

                                                                                                                                                                Referent 

 

 

 

118/24 Telefon tid / kontortid. 
Avtale: Einars telefonnummer medtas i fylkeslagets kontaktinfo i tillegg til Lenes. 
Kontaktpersonene ringer tilbake dersom de ikke har hatt anledning til å svare. 
 
Lokallagene informeres. 

 

Alle 
Lene  
Einar 

119/24 Verdensdagen på Norasonde. 
Vedtak: Einar går inn i arbeidsgruppe som skal planlegge markering av Verdensdagen på 
Norasonde. 
 
Norasonde har tatt initiativ til henvendelse til MHA om saken.  
 

Alle 
Einar 

120/24 Evaluering av båttur på Oslofjorden. 
Vedtak: Tilbakemeldinger etter båtturen tas opp som egen sak på styreseminar i august. 

 
Arrangementet var vellykket og deltagerne fornøyd. Det er blitt reist spørsmål om 
hvorvidt fylkeslaget blir konkurrent til lokallagene så å si når de tilbyr båttur og liknende 
aktivitet. Det er også reist spørsmål ved pengebruken. 

 

Ingrid 
Alle 

121/24 Eventuelt. 
Vedtak: Einar går inn som representant for MHA i samarbeidsgruppe som skal videre 
føre tema fra filmen «Recovery Channel» og den påfølgende debatten.  
 
Initiativ til etablering av gruppen kommer fra Janne Karlsen, som har bidratt frivillig i 
arbeidet med å spre filmen og dens budskap. 

 

Einar 


